
PROTOKÓŁ NR 41  

 

 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Społecznej  

z dnia 5.02.2018 

 

 

 

          W posiedzeniu brało udział czterech członków Komisji Infrastruktury 

Społecznej. 

 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zespół Szkół Specjalnych w Górznie. Omówienie prac dydaktyczno – 

wychowawczych (komisja wyjazdowa). 

4. Pytania, wnioski, interpretacje radnych. 

5. Zakończenie. 

 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Ad.1. 

 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała przewodnicząca pani Małgorzata 

Tarnowska, która przywitała obecnych członków Komisji Infrastruktury Społecznej.  

Ad. 2.  
 

Uwag do proponowanego porządku posiedzenia oraz do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia Komisji nie zgłoszono. Przewodnicząca przystąpiła do jego realizacji. 

Ad.3. 

Przewodnicząca przedstawiła temat posiedzenia i zaproponowała członkom Komisji 
wyjazd do Zespołu Szkół Specjalnych w Górznie. 

Ad.4. 
 

Przewodnicząca Komisji poprosiła dyrektor szkoły panią Iwonę Stiller  

o omówienie działalności szkoły, a w szczególności prac dydaktyczno – 

wychowawczych. 

 

 

 

 

 

 



Podczas omawiania tematu pytania zadali: 

 

Radna Małgorzata Tarnowska – Ile w szkole jest dzieci i oddziałów oraz czy  

w szkole są wyłącznie dzieci z terenu gminy. Jaki jest przedział wieku dzieci, czy 

pobyt dzieci w szkole jest całotygodniowy z wyżywieniem. W jaki sposób szkoła 

funkcjonuje w okresie ferii np. zimowych. Czy rodzice uczęszczających dzieci 

ponoszą koszty. Czy pani dyrektor prowadzi zajęcia z dziećmi. Radna zapytała 

również, czy w szkole występuje agresja. 

 

Dyrektor szkoły odpowiedziała – w skład zespołu szkół wchodzi szkoła 

podstawowa, liceum przysposobiające do pracy, oddziały przedszkolne i 

przyszpitalne, zajęcia rewalidacyjno – wychowawcze oraz zespół zajęć 

pozalekcyjnych. W szkole znajduje się 33 uczniów. Z gminy Poniec 5 uczniów,  

z gminy Osieczna 8 osób, pozostali uczniowie z gminy Krzemieniewo. Przedział 

wiekowy, to przedział przedszkolny. W szkole nie ma internatu w związku z tym, 

dzieci są codziennie dowożone. Natomiast ciepły posiłek wydawany jest jeden raz 

dziennie. W okresie ferii na zajęcia przyjeżdża turnus ok. 53 dzieci z opiekunami. 

Zgodnie z rozporządzeniem na 15 osób 1 opiekun. Jeśli chodzi o koszty, to rodzice 

płacą za śniadanie 2 zł, obiad 5 zł. Na wniosek rodziców szkoła zbiera od rodziców 

po 10 zł. Pieniądze przeznaczane są np. na organizację świąt dla uczniów.  Dyrektor 

szkoły prowadzi zajęcia z chemii. Agresja w szkole nie występuje, ponieważ w 

większości wynika to z ich schorzeń. 

 

Radna Katarzyna Wycocka -  ilu jest zatrudnionych nauczycieli, czy dzieci 

kierowane do szkoły są na wniosek rodzica, czy szkoła kieruje. Czy w szkole 

obowiązują takie same terminy wakacji jak w pozostałych szkołach. 

 

Dyrektor szkoły odpowiedziała – Zgodnie z rozporządzeniem zatrudnionych jest 

16 nauczycieli w tym 13 na całym etacie. Uczniowie do szkoły przyjmowani są  

za zgodą rodziców. Wakacje w szkole obowiązują w takich samych terminach jak 

w pozostałych szkołach. 

 

Radny Stanisław Żabicki – czy w szkole jest lekarz pierwszego kontaktu i czy  

w szkole są osoby z Pawłowic.  

 

Dyrektor szkoły odpowiedziała – na miejscu w szkole jest lekarz pierwszego 

kontaktu. Jedna osoba z Pawłowic uczęszczała do szkoły. Jednak ze względu  

na wiek musiała zakończyć naukę w tej szkole. 

 

Radny Piotr Majchrzak – kto jest organem prowadzącym szkołę, czy w szkole 

występują używki np. papierosy, alkohol na poziomie gimnazjum. 

 

Dyrektor szkoły odpowiedziała – organem prowadzącym jest Starostwo 

Powiatowe w Lesznie, w szkole specjalnej nie występują problemy z używkami. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Ad.5. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji dziękując 

wszystkim uczestniczącym, zakończyła posiedzenie. 

 

 

 

 

    
Protokołował 

 

T.S 

 

 

Członkowie Komisji:                                                                    Przewodnicząca Komisji: 

                                       

Piotr Majchrzak                                                                              Małgorzata Tarnowska 

 

................................... 

 

Katarzyna Wysocka 

 

................................... 

 

Stanisław Żabicki 

 

....................................... 

 


